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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 13. oktober 2021 kl.18.15 – 20.15 af-
holdes på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
Tilstede: Tina, Thomas, Maria, Martin, Pernille, Marianne, Helle 
Afbud: Brian 
 

1. Valg af ordstyrer: Tina 
1a. Præsentationsrunde. 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde. 1 bilag. 

Godkendt. 
 

3. Godkendelse af dagsorden  

Der kom El-løbehjul på, samt personalesager. 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen:  
Sygefravær. FS orienterede om tallene i forhold til sidste år på samme tid – de-
taljerne kommer i pkt. 8, hvor elevråd ikke er til stede. Vi oplever almindelig syg-
dom igen, efter en Coronatid med meget lidt almindelig sygdom qua isolering og 

få fællesskaber. Vi oplever også elever, der har det svært med at komme retur 
til normal hverdag. Der er stor mødevirksomhed med elevsager som centrum. 
Elevsager er blandede aldersgrupper. 

Skaterbane/ ramper bliver flittigt brugt, og så venter vi på svævebane og multi-
bane i uge 44. 

Der er udfordringer med støj, når skaterramperne bruges i undervisningstiden, 
hvis elever får luftepause – Ledelsen skriver ud, så banen kun benyttes i sko-
lens faste pauser.  
Holddeling er i gang - skal evalueres til december. Tilbagemelding fra forældre 
er, at støjen er mindsket. Det samme giver elevrådet udtryk for. 
Lokalerne i Pilen bruges nu som holddelingsrum. Vi drømmer om at indrette lo-
kalerne, så de udtrykker det fag, der undervises i. 
Der har været lidt udfordringer omkring klasser på en årgang, som ikke har et 
fællesskab, hvor en blanding på hold endte i, at eleverne ikke var åbne for un-
dervisningen. Den problematik arbejder vi med. 
Der opfordres til, at elevrådet spørger eleverne om ønsker til holddelingen. 
Det pointeres, at dette år er første gang med holddeling, så vi afprøver forskel-
lige delingsmetoder. Bør vi dele dem årgangsvis i bygningerne, således parallel-

klasser ”bor” tæt på hinanden. 

• Skolebestyrelsen: Lille dialogmøde med skoler og BUL: Handlede om arbejds-
tidsaftale for lærere, Corona tilbagemeldinger, åben skole initiativer. Der blev 
diskuteret form for dialogmøder fremover. Der blev også rejst kritik af, at dagsor-
denen kommer ud sent, samt at ømtålige emner kan være svære at få på dags-
ordenen. 
Skolebestyrelsesformændene har skrevet et fælles skriv til BUL, men har aldrig 
fået noget retur.  
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Formanden har meldt sig til årskonference i skole og samfund. 
SB-formændene er begyndt at afholde kaffemøder. 

• Medarbejderne:  Holddeling er på tapetet blandt medarbejdere. De praktiske fag 
er udfordret på mange elever og faciliteterne, og vi er i tænkeboks i forhold til 
næste års struktur. 
Der var flere spørgsmål til valgfag og lovgivning. Det undersøges til næste 
møde. 
Helle er valgt som AMR. 
Lærerne oplever også, at det er hårdt at komme tilbage efter Corona. 

• Elevrådet 
Eleverne ønsker koldt vands automaterne tilbage. I forbindelse med overgang til 
Stevns Ejendomme, er en del økonomi forsvundet. I den forbindelse forsvandt 

koldtvands automaterne. 

Der ønskes en pris for at få automaterne tilbage – ledelsen undersøger. 
Ønske om telefoner retur til eleverne i stedet for at de låses inde – SB står fast i 
beslutningen. 

 
5. Sammenhængende børne- og ungepolitik. 1 bilag. 

Høringssvar senest 19. oktober 2021. 
Høringssvaret blev redigeret med Skolebestyrelsen. 
 

6. Orientering vedrørende BOP3. 2 bilag. 
Det ser fornuftigt ud, hvis tallene holder. 
 

7. Orientering om skolebestyrelsesvalg 
Der er medlemmer der er på valg: Tina, Martin, Brian, Pernille – der skal suppleres for 
Jan efter dennes udtræden. 
Tina genopstiller ikke. 
 
Vi bør have en repræsentant fra forældrene i specialklassen. 
Flemming S, Tina, Brian og Steen S. (BUL) er valgbestyrelsen. 
I morgen offentliggøres valget. 
1. november er der valgmøde. 
21. november er sidste frist for at stille op til valget. 
Valget lægges på AULA imellem den 13. og 16. december. Selvom den nye bestyrelse 
først tiltræder i skoleåret 22/23, er det besluttet, at de må deltage frem til indtrædelse. 
 

8. Personalesager 
FS orienterede om aktuel personalesag. 

 

9. Eventuelt 
El-løbehjul: 
Kan vi tillade at < 15årige ankommer alene på el- løbehjul? 

Der bliver forslået politirazzia. 
Konfiskering? 
Forbud som ved hash, knive, alkohol etc? 
Der var bekymring for, at opgaven for lærerne bliver for voldsom.  
Konklusion: De bør ikke være her, hvis det er < 15årige som fører det alene. 
SB bakker op om, at ledelsen laver et skriv om forbuddet. 
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Sag fra forældremøde hvor sociale medier er en del af sagen. Vi skal have skoleområ-

dets kommunikationsstrategi og ”Retningslinjer for medarbejdere ved negativ omtale 
på digitale medier” på næste skolebestyrelsesmøde.   
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 7. september 2021 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

    Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Eloise Hedegaard   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Helle Kühl 

   

 
 
 
______________________ 

Nanna Ringsmose 

 
 
 
 
 


